
【停電公告】 
光復校區工程四館 B11 室建置先進製程晶創

IC設計實驗室工程 

停電日期：114 年 04 月 06 日  (星期日) 

停電時間：09:00 至 15:00 

停電區域：工程四館全館 

施工影響及注意事項 

◎停電前務必將使用中之電器設備電源關閉或插頭拔除，並關閉電

源總開關，如有貴重設備或重要資料等，請先進行備份、關機或

相關因應措施。 

◎因停電施工事宜，屆時若產生噪音、震動及造成出入不便之情

事，敬請見諒。 

◎停電施工時，材料堆放處及廢棄物臨時置放區域，人員避免靠

近，以免發生危險。 

本工程案相關聯絡人資訊如下 

工程施工廠商：心享家室內裝修有限公司  郭先生：0937-420-004 

現場負責人   陳先生：0920-816-789 

設計監造單位：廖明龍建築師事務所      李先生：0911-886-303 

本校機電維護廠商：立丞電機實業有限公司  陳先生：0985-103-810 

使用管理單位：電子所陳小姐(工四館 307 室) 分機：54259 

承辦單位：總務處營繕二組周先生分機： 52078 

※ 如工程提早完工，將提前供電，惟如工作發現特殊困難時

亦可能延緩供電，不再另行通知，施工期間諸多不便，尚

祈見諒! 

  



Power Outage Announcement 
Project: The construction of the Advanced Process Chip Creation IC Design 

Laboratory in Room B11, Building 4, Guangfu Campus. 

Power Outage Date: April 06, 2025 (Sunday) 

Power Outage Time: 09:00 AM to 3:00 PM 

Power Outage Area: Entire Engineering Building 4 

Construction Impact and Precautions:  

◎ Please ensure that all electrical equipment in use is turned off or 

unplugged before the power outage, and that the main power switch is 

turned off. If you have valuable equipment or important data, please back 

it up, shut down, or take other necessary precautions. 

◎ Due to the construction work during the power outage, there may be noise, 

vibrations, or inconvenience in accessing certain areas. We apologize for 

any disruptions. 

◎ During the power outage and construction work, please avoid approaching 

areas where materials are stored or temporary waste disposal areas to 

prevent any potential hazards. 
 

Contact Information for the Project: 

 Construction Contractor: Xinxiangjia Interior Decoration Co., Ltd. 

Mr. Guo: 0937-420-004 

 On-Site Manager: Mr. Chen: 0920-816-789 

 Design Supervision Unit: Liao Minglong Architectural Firm 

Mr. Li: 0911-886-303 

 Mechanical and Electrical Maintenance Contractor: Li-Cheng Electric 

Industrial Co., Ltd. 

Mr. Chen: 0985-103-810 

 Usage Management Unit: Ms. Chen (Room 307, Engineering Building 

4)Extension: 54259 

 Responsible Unit: General Affairs Office, Construction Section 2 

Mr. Chou: Extension 52078 

Note: If the project is completed ahead of schedule, power will be restored 

earlier. However, if unforeseen difficulties arise, the power restoration 

may be delayed, and no further notifications will be issued. We 

apologize for any inconvenience during the construction period. Thank 

you for your understanding! 


